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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 26. septembra 2023 

 

 

 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 8 – Mgr. Eva Lásková,          

Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, 

Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hl. kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

 

Občania: Mária Olajcová 

 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:01 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov Obecného 

zastupiteľstva a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

Za zapisovateľku určil Marianu Markovú pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Jozefa Murgaša a za členov Slavomíra 

Pružinu a Jozefa Jurkemíka. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  8 – Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 80/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  
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Hlasovanie za program zasadnutia OZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Futbalový klub – žiadosť o finančný príspevok 

7. Majetko-právne vzťahy - vysporiadanie pozemkov   

8. Interpelácia poslancov 

9. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

10. Záver 

 

Za:  8 – Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Program bol schválený uznesením č. 81/2023 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval starosta poslancov aby predložili návrhy na doplnenie 

alebo zmenu programu.  

Nikto sa neprihlásil.  

 

 

Bod č. 5. – Kontrola uznesení 

 

Hl. kontrolórka obce Ing. Monika Šťastná uviedla, že z predchádzajúcich zasadnutí OZ zostalo len 

jedno neukončené uznesenie a to číslo 79/2023 – žiadosť spoločnosti Mestský mobiliár s.r.o. 

o prenájom nebytových priestorov. 

Ostatné uznesenia boli riadne ukončené.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrole uznesení 

Za:  8 – Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 82/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 6. – Futbalový klub – žiadosť o finančný príspevok 

 

Žiadosť podal predseda futbalového klubu – poslanec, Roman Spodniak, ktorý uviedol, že nálady 

na vedenie klubu sa každým rokom zvyšujú. Klub má každý rok podporu obce vo výške  5000€, 

v roku 2022 boli celkové náklady klubu cez 8 000€ vtedy sa to podarilo pokryť sponzorskými 

príspevkami, teraz je to problém ide hlavne o úhradu faktúr voči Futbalovému zväzu, ktoré keď sa 

neuhradia tak klub bude vyradený zo súťaží a zanikne. Rovnako sú problém aj ceny energii. Ďalej 

uviedol, že klub platí každoročne pokutu, za to že súčasťou klubu nie je mládežnícke družstvo.  
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Diskusia  

Meliško – zväz funguje úplne naopak, namiesto toho aby podporovali rozvoj športu, tak dávajú 

pokuty 

Žiaková – podporuje názor, aby Obec klub podporila a nedovolila jeho zánik. A má v úmysle 

hľadať ďalšie zdroje na financovanie klubu a odporúča v budúcom roku navýšiť sumu, ktorou obec 

klub podporuje. 

Meliško – žiadosť je na príspevok vo výške  2 000€, ale odporúča aspoň 3 000€ aby nebolo do 

konca roka potrebné znovu navyšovať.  

Starosta súhlasil a uviedol, že obec bude prostriedky uvoľňovať postupne podľa potreby. 

 

Hlasovanie za schválenie fin. príspevku pre fut. Klub vo výške 3 000€. 

Za:  7 –Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – Bc. Roman Spodniak 

 

Uznesenie č. 83/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7 – Majetko-právne vzťahy – vysporiadanie pozemkov 

 

Starosta pripomenul, že začiatkom roka bol schválený výkup pozemkov na ulici Slobodné, pod 

cestou. Nejaké pozemky už boli vysporiadané. Žiaľ je tu jeden vlastník – Alena Szabová – ktorej 

pozemky sú v exekúcii. Exekútor otvoril dražbu s prvým balíkom pozemkov, ktorého súčasťou sú 

podiely pozemkov v rámci obce, v celkovej výmere takmer 4 hektáre, a súčasťou sú aj pozemky 

pod cestou na Slobodnom ako aj pozemky na „družstve“ a v urbáre. O pozemky prejavili záujem 

aj  iné spoločnosti, čo by mohlo do budúcna skomplikovať vybudovanie prístupovej cesty na 

lokalitu „Gočová“. Obec má zo zákona právo do 10 dní od dražby vykúpiť takéto pozemky 

z exekúcie za najvyššiu cenu. Do budúcna je pravdepodobné, že budú ponúknuté na predaj aj ďalšie 

pozemky pani Szabovej. 

Diskusia – Lásková – zasadala Finančná komisia, ktorá odporúča Obci Lutila vykúpiť pozemky 

z konkurznej podstaty za sumu 2 200€. 

 

Hlasovanie za schválenie výkupu pozemkov z konkurznej podstaty 

Za:  8 –Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, 

Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 84/2023 bolo schválené 

 

 

od č. 8 – Interpelácie poslancov 

Nikto sa neprihlásil 
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Bod č. 9. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Mária Olajcová – sa sťažovala, na správanie starostu a prístup zamestnancov úradu voči jej osobe 

a opäť žiadala vyriešenie jej sporu s Pani Wiežbovou. 

Starosta ju vyzval aby sa pri vybavovaní svojich záležitostí na OcÚ správala slušne, odpustila si 

kričanie po pracovníkoch a opäť vyzval na predloženie dokladov, ktoré by preukazovali jej 

vlastnícke práva. 

 

 

Bod č. 10. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť, a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile 

o 17:40. 

 

Zapísala: Mariana Marková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 04.10.2023     

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


